
Vragen en antwoorden gecombineerde commissievergadering 22 april 2020 

 

 

Agendapunt 13: Bijdrage Klooster Abdij Maria Hart  

 

DUS Weert 

Vraag 

Waarom wordt niet gewoon 42.000 uitgekeerd ten laste van de algemene reserve met als 

voorwaarde dat er gedurende 6 jaar daarna geen recht bestaat op Wevim subsidie? 

Of waarom wordt niet gekozen voor een cumulatie subsidie 22223 + 7000? 

Gezien het feit dat het hier het oudste klooster van Weert betreft dat bovendien regelmatig wordt 

opengesteld voor het publiek lijkt het ons redelijk en billijk tegemoet te komen aan de wens van de 

Stichting. 

 

Antwoord 

Afwijken van de 10% regel die in vergelijkbare gevallen is gehanteerd, schept een precedent. De 

St. Donatuskapel heeft vorig jaar ook een hoger bedrag gevraagd en dat is door de raad niet 

gehonoreerd, terwijl dit een veel kleiner bedrag betrof. De gemeente steunt dergelijke aanvragen 

van harte, maar een 100% subsidie vanuit de overheid (rijk, provincie en gemeente) geeft een 

verkeerd signaal. Eigenaren hebben ook een eigen verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het 

behoud van hun monument, al is het maar via particuliere fondsenwerving. 


